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Betreft: Herinrichting Adegeest 
 
        Voorschoten, 3 juli 2023 
 
Geachte leden van de Gemeenteraad, 
 
Hierbij reageer ik op het artikel waarin wethouder Zoetemelk spreekt over de 
herinrichting van Adegeest, alsmede over de wijze waarop de plannen tot stand komen. 
 
De wethouder slaat zich op de borst vanwege het mooie participatieproces. Dat snap ik 
wel, want de Gemeente heeft er van alles aan gedaan om bewoners mee te laten denken 
over de vernieuwing van de wijk, met veel mooie en goede ideeën. Helaas schieten die 
ideeën ook wel eens wat door. In de participatiecommissiebijeenkomsten die ik heb 
bijgewoond spraken ongeveer 7 bewoners met elkaar. Deze worden natuurlijk niet 
vertegenwoordigd door de zwijgende meerderheid, maar dat zijn vaak mensen, zoals ik 
zelf, met een uitgesproken mening.  Daarbij hebben bewoners een uitgesproken mening 
over delen van Adegeest waar ze weinig of niets mee te maken hebben. Ik verwijs 
hiervoor graag naar de reactie van de inwoners van het Sweelinckhof, die niet gelukkig 
zijn met de voorstellen, zoals deze op 20 juni werden gepresenteerd, waarbij ik helaas 
niet aanwezig kon zijn. 
 
Dan had ik kunnen toelichten dat ik ook niet gelukkig ben met het voorstel om de 
Chopinlaan ter hoogte van de Franz Lisztlaan af te sluiten en te vervangen door een 
fietspad. Ik heb dat ook in de participatiecommissie duidelijk gemaakt. Maar helaas 
kreeg ik als reactie dat het algemeen belang relevanter is dan mijn bezwaren tegen het 
voornemen om de Chopinlaan af te sluiten en te vervangen door gras/fietspad. Maar 
hier is geen algemeen belang voor, want dit belang is er alleen voor enkele spelende 
kinderen, die (nog) meer ruimte krijgen. Het huidige grasveld is n.m.m. al heel groot. 
Nee, het algemeen belang is dat dit deel open blijft voor iedereen. De Franz Lisztlaan is 
heel smal: slechts 1 auto breed. Regelmatig wordt de weg versperd door uitladende 
busjes e.d. En dan?  Dan is er weinig alternatief meer. 
 
Door het afsluiten wordt het drukker in de Franz Lisztlaan, de Handellaan en de 
Diepenbrocklaan want vanuit westelijke richting naar het oosten via de Chopinlaan en 
v.v. kan niet meer: men moet dan omrijden. Daarnaast is een doorgaand fietspad over 
een grasveld ook niet bevorderlijk voor de veiligheid. Kortom: een slecht idee voor 
veiligheid en milieu. Jammer dat het lijkt dat dergelijke standpunten, van een kleine 
groep, mogelijk wordt overgenomen ten koste van het algemeen belang. 
 
Graag geef ik u in overweging mijn standpunt t.z.t. mee te nemen bij de bespreking van 
de herinrichting van Adegeest. Bij voorbaat hartelijk dank. 



 
Met vriendelijke groet, 
 
 


